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Hanga (BVB): Ne asteptam sa vedem ca statul român continua procesul de

finantare prin intermediul bursei

Statul român ar putea continua procesul de finantare prin intermediul bursei, apelând la resursele

disponibile pe piata interna, a declarat, joi, presedintele Bursei de Valori Bucuresti (BVB), Radu Hanga.

 

"Pentru noi, Bursa, ceea ce se întâmpla acum este un prim pas în anul acesta. Ne confirma, dupa doi ani foarte

buni, faptul ca mergem în directia buna din punct de vedere al finantarii companiilor românesti, atât cu equity, cât

si cu finantare sub forma de datorie. Daca ne uitam la ultimii doi ani, am avut peste 35 de emisiuni de obligatiuni,

actiuni, finantari pentru companii sau pentru statul român în valoare totala de peste 2 miliarde de euro si ne

asteptam ca acest proces sa continue. Ne asteptam anul acesta sa vedem, din informatiile publice disponibile, 20 de

companii, cel putin, catre Bursa de Valori Bucuresti prin listare, fie de obligatiuni, fie de actiuni. Ne asteptam sa

vedem ca statul român continua procesul de finantare prin intermediul bursei si sa vedem în continuare emisiuni de

titluri de stat prin care statul sa se finanteze apelând la resursele disponibile si pe piata interna", a mentionat Radu

Hanga, cu ocazia debutului MAM Bricolaj pe AeRO, retailer de materiale de constructii.

 

Presedintele BVB a adaugat ca indicele BET-TR, care include si dividendele platite de companiile listate, a

încheiat anul cu o crestere de aproximativ 3 procente.

 

"Din punct de vedere al evolutiei pietei am închis 2020 foarte bine. Indicele BET-TR, care include si dividendele

platite de companiile listate, a încheiat anul cu o crestere de aproximativ 3 procente. Anul acesta l-am început din

nou cu plus - avem 5% fata de începutul anului si tendintele ramân pozitive. Daca ne uitam la dinamica pe care o

vedem în sectorul bancar din punct de vedere al cresterii depozitelor si daca ne uitam la nivelul scazut al

dobânzilor pe care îl vedem acolo si care ne asteptam sa ramâna - toate acestea ne creeaza convingerea ca trendul

pe care se înscrie acum piata de capital va ramâne unul pozitiv", a sustinut Hanga.

 

Începând cu anul 2011, compania MAM Bricolaj a implementat cel mai inovator si comod sistem de achizitionare

a materialelor pentru mobilier, fiind singurul magazin specializat din domeniu cu autoservire. 
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